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TNU PLC 

Notice of a Court-convened shareholders’ meeting 

Notice is hereby given that a Court-convened meeting of the shareholders of TNU PLC 
(the Company) will be held on 21 September 2010 at 2.30 p.m. (French time) at the 
administrative offices of Eurotunnel, 2 boulevard de l'Europe, 62231 Coquelles, France 
to consider and if thought fit, pass the following resolutions: 
 

Resolutions requiring the majority prescribed by regulation 13(1) of the 
Companies (Cross-Border Mergers) Regulations 2007: 

Resolution 1 
 

THAT the Company’s merger with Groupe Eurotunnel S.A. (the Merger) in accordance 
with the draft terms of the Merger be and is hereby approved. 
 
Resolution 2 
 
THAT the Company’s directors be and are hereby authorised on behalf of the Company 
to sign and/or despatch any documents or notices and to do all other acts or things as 
may be necessary to give effect to the Merger or which might otherwise be desirable in 
connection therewith. 
 
 
 
By Order of the Board of Directors 
 
 
 
Séverine Garnham 
Company Secretary 
19 July 2010 
 
 
TNU PLC 
Registered Office: UK Terminal, Ashford Road, Folkestone, Kent CT18 8XX.  
Registered in England and Wales No. 01960271 
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NOTES 

1. Copies of the draft terms of the Merger and the directors' report relating to the 
Merger are available for inspection (and free of charge) on Eurotunnel's website 
www.eurotunnel.com. These documents can also be obtained on request from 
the shareholder by letter to: The Company Secretary, UK Terminal, Ashford 
Road, Folkestone, Kent, CT18 8XX; or by e-mail to tnu@eurotunnel.com. 

2. Pursuant to the articles of association and to the rules adopted by the Company 
in respect of shares held in bearer form, only persons (i) whose name have been 
entered on the register of members as at 2.30 p.m. (French time) on Monday 20 
September 2010 or (ii) where shares are not held in registered form, in respect of 
whom a voting certificate in the form specified by the Company, duly completed, 
dated and signed has been received by the Company from their financial 
intermediary and not revoked by 2.30 p.m. (French time) on Monday 20 
September 2010, shall have the right to attend or vote at the meeting. 

3. Changes to entries on the register of members and any revocation of a certificate 
issued by a financial intermediary after the time so specified shall be disregarded 
in determining the rights of any person to attend or vote at the meeting. 

4. Members who may attend and vote may appoint one or more proxies (who need 
not be a member of the Company) to exercise all or any of their rights to attend 
and to speak and vote at a meeting of the Company provided that each proxy is 
appointed to exercise the rights attached to a different share or shares held by 
him. Completion and return of the form of proxy will not preclude shareholders 
from attending in person and voting at the meeting should they subsequently 
decide to do so; in such a case, the proxy will be cancelled.  

5. A form of proxy is enclosed with the notice of meeting addressed to registered 
shareholders.  Holders of shares in registered form must lodge their form of proxy 
with Computershare Investor Services PLC The Pavilions, Bridgwater Road, 
Bristol, BS99 6ZY, United Kingdom, no later than 2.30 p.m. (French time) on 
Sunday 19 September 2010. 

6. A form of proxy to be completed by holders in bearer form must be requested 
from BNP Paribas Securities Services together with a form of voting certificate 
and both documents duly completed must be lodged with BNP Paribas Securities 
Services GCT Emetteurs - Assemblées, Les Grands Moulins de Pantin, 9 rue du 
Débarcadère, 93761 PANTIN Cedex, France no later than 2.30 p.m. (French 
time) on Sunday 19 September 2010. 

7. Members may abstain from voting in respect of any resolution.  As a matter of 
English law, a vote so withheld is not a vote and will not be counted in the 
calculation of the proportion of votes for and against a resolution.  

mailto:tnu@eurotunnel.com
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Traduction en français pour information seulement 

TNU PLC 

Avis de convocation à l’assemblée des actionnaires sur ordonnance de la 
Cour 

Les actionnaires sont informés que l’assemblée des actionnaires de TNU PLC 
(la Société) convoquée sur ordonnance de la Cour se tiendra le 21 septembre 2010 au 
siège d’exploitation d'Eurotunnel, 2 boulevard de l'Europe, 62231 Coquelles, France à 
14h30 (heure de Paris) pour délibérer et voter sur les projets de résolutions ci-après: 
 

Résolutions requérant la majorité stipulée dans la disposition 13(1) du 
Companies (Cross-Border Mergers) Regulations 2007 : 

1ère résolution : 
 
Que la fusion de la Société avec Groupe Eurotunnel SA (la Fusion) conformément au 
projet de traité de Fusion soit approuvée. 
 
2e résolution : 
 
Que les administrateurs de la Société soient autorisés, au nom et pour le compte de la 
Société, à signer et/ou déposer tous documents ou avis et faire tout les actes qui 
seraient nécessaires afin que la Fusion prenne effet ou qui peuvent être opportuns à 
cette fin. 
 
Sur ordre du Conseil d’administration 
 
 
Séverine Garnham 
Secrétaire du Conseil  
19 July 2010 
 
 
TNU PLC 
Siège social : UK Terminal, Ashford Road, Folkestone, CT18 8XX, ROYAUME UNI 
Immatriculée en Angleterre et au Pays de Galles sous le N° 01960271 
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Dispositions légales 

1. Les copies du projet de traité de Fusion ainsi que du rapport des administrateurs 
relatif à la Fusion sont disponibles pour consultation (gratuitement) sur le site 
d’Eurotunnel www.eurotunnel.com. Ces documents peuvent également être 
obtenus sur demande des actionnaires par courrier à l’attention de : The Company 
Secretary, UK Terminal, Ashford Road, Folkestone, Kent, CT18 8XX ou par courriel 
à l’adresse suivante : tnu@eurotunnel.com. 

2. Comme prévu par les statuts de la Société, ainsi que les règles applicables aux 
détenteurs d'actions sous la forme au porteur, seules les personnes (i) inscrites 
dans le registre des actionnaires de la Société au plus tard à 14h30 (heure de 
Paris) le 20 septembre 2010, ou (ii) lorsque les actions sont détenues au porteur, 
pour lesquelles une attestation de participation, du format spécifié par la Société, 
dûment complétée, datée et signée a été reçue de la part de leur intermédiaire 
financier par la Société et n'a pas été révoquée avant 14h30 (heure de Paris) le 20 
septembre 2010, sont en droit de participer et de voter à l’assemblée. 

3. Toute modification apportée au registre des actionnaires et toute révocation d'une 
attestation de participation émise par un intermédiaire financier passé la date limite 
précitée ne saurait être prise en compte pour déterminer si une personne peut 
participer ou voter à l’assemblée.  

4. Tout actionnaire ayant le droit de participer et de voter à l'assemblée a le droit de 
désigner un ou plusieurs mandataire(s) (qui n'est pas nécessairement un 
actionnaire) pour exercer tout ou partie de ses droits d’assister, de participer et de 
voter en son nom à l’assemblée, étant entendu qu’il ne peut que les droits attachés 
à ses actions. La désignation d’un mandataire ne prive en aucun cas l'actionnaire 
du droit de participer ou de voter à l’assemblée en personne; dans ce cas, le 
mandat de votre mandataire serait résilié automatiquement. 

5. Un formulaire de pouvoir est joint à l'avis de convocation à l'attention des 
actionnaires inscrits au nominatif. Ces actionnaires doivent retourner leur 
formulaire à Computershare Investor Services PLC, The Pavilions, Bridgwater 
Road, Bristol, BS99 6ZY, Royaume-Uni, au plus tard le dimanche 19 septembre 
2010 à 14h30 (heure de Paris). 

6. Les actionnaires au porteur doivent demander un formulaire de pouvoir à BNP 
Paribas Securities Services ainsi que l’attestation de participation délivrée par leur 
intermédiaire financier. Ces deux documents dûment complétés, datés et signés 
doivent être retournés à BNP Paribas Securities Services, GCT Emetteurs - 
Assemblées, Les Grands Moulins de Pantin, 9 rue du Débarcadère, 93761 Pantin 
Cedex, France au plus tard le dimanche 19 septembre 2010 à 14h30 (heure de 
Paris). 

7. Un actionnaire peut s'abstenir de voter sur une résolution. En droit anglais, une 
abstention ne correspond pas à un vote et ne sera pas comptabilisée pour calculer 
le résultat du vote sur la résolution concernée. 

http://www.eurotunnel.com/
mailto:tnu@eurotunnel.com
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TNU PLC 
Registered Office: UK Terminal, Ashford Road, Folkestone, Kent CT18 8XX. 

Registered in England and Wales No. 01960271 
 


